
Afd. 3  Elmealle 
Bestyrelsesmøde afholdt tirsdag den 10/1-2023 
 
Tilstede var bestyrelsen ved Ole Birgit og Dorte, og suppleanter Jonna og Ulla  
 
1: Varmeregnskab, reduktion m.v. Ønske om oplysning af reducering i beløb, for de lejligheder der er udsat 
for termisk varmetab, da det er vores fornemmelse, at ingen laver regnestykket selv. Ulla retter 
henvendelse til kontoret/adm. om dette kan være muligt. 
2: Kredskonference den 17/3-2023. Dorte og Birgit deltager. Der er i afdelingens budget afsat penge til 
deltagelse i diverse konferencer/kursus. 
3: Tørrepladserne. Der er blevet oplyst fra viceværterne, at boligselskabet kigger på selv at købe maskine til 
rens af fliser, så viceværterne selv ordner det. Ellers er der penge i afd. til selv at få det ordnet.  
4: Hjertestarter. Det blev besluttet at der IKKE skal afholdes kurser.  
5: Fartbøller. Der bliver kørt alt for stærkt indimellem på Elmealle. Birgit vil prøve at forhøre 
kommunen/politiet. 
6: Blomster. Afdelingen betaler for blomster foran indgang til hver opgang. Max 500kr til hver opgang, 
årligt. Ole laver opslag til hver opgang. 
7: Petanquebanen. Der er klaget over banen ikke er lavet ordentligt. Selve belægning er alt for løs. Der 
bliver rette henvendelse til firma der udførte anlægsopgaven. 
8: Sten. De store sten rundt omkring bliver fjernet. Enkelte sten bliver, da de har en mission, og det derfor 
er hensigtsmæssigt de bliver. Bestyrelsen og vicevært har sammen gået rundt, og besluttet hvilke sten der 
bliver fjernet. 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 21/3-2023 
 


